
Saksliste styremøte 2 – 24 Hakadal sledehundklubb

Når: 23.05.2024
Hvor:  Hjemme hos Håvard, Åsvegen 799
Start: 19:00

Tilstede: Robert, Anne Barbro, Jan Erik, Håvard, Morten, Irene, Denise

Referent: Morten 

1 Godkjenne forrige styremøte referat
◦ Godkjent

2 Post/korrespondanse
◦ Må oppdatere på altinn , Anne B ringer Brænnæysund fredg 24.05

3 Økonomi
◦ Ingen kommentarer

4 Aktivitetsplan med ansvar for oppfølging
◦ Øke aktivitet på hjemmesider, FB- Her er Denise i full gang. 
◦ Medlemskveld m/Geir Wiik, arrangere på Skjelbreia sammen med OMTK - positivt svar 

fra OMTK, Irene følger opp dette. 
◦ Irene velger seg flere klubbkvelder., her er en oversikt:

▪ Barmarkskarusell 25.05 – avlyst
▪ Barmarkskarusell 15.06 – aktuell
▪ Klubkveld  13.06  sammen med OMTK – Geir Wiik, kl .18, grill++
▪ Vårdugnad 22.06  tentativt, ansvar Håvard hører med Elisabeth
▪ Monica fra NHF holder foredrag om trekking med hund, rett etter sommerferien
▪ Klubbkveld, slutten av september - Reinertsen + erfaren kjører?
▪ Høstdugnad settes senere, september
▪ Barmarksmoro 19/26 oktober?
▪ Klubbkveld, november - «ferdsel på is»
▪ Sjekkpunkstrening desember, Dag/Eskil
▪ Julebord nov/des

◦ Fellesvaksinering: høre med vet om det kan holdes en ekstra gang
◦ Utarbeide ny struktur hjemmeside

5 Seminar
◦ Denise er SoMe ansvarlig
◦ Ny FB-side er opprettet, gammal side slettes
◦ Fått en del mini-kursing/foredrag
◦ Behov for ekstra mannskap for å arrangere
◦ 8 utsillere sagt ja foreløpig, utfordres til å spre det glade budskapet
◦ Markedet re-brandes
◦ Jon Anders Kokkvold - ønsker å ha kick-off for VM2025
◦ NHF: president og para-ansvarlig kommer

6 Løyper



◦ Jan Erik informerer om hvordan løypenettet kan deles opp i A, B og C type løyper.  A er 
prioriterte hovedløyper.

7 Annet
◦ App for mikro-sparing - Jan-Erik & Denise undersøker

8 Neste styremøte
Torsdag 15.08.2024 kl .19 

Ferdig kl 21:47


